

DE HAVILLAND DEFENCE

PROVEN PLATFORMS. MISSION-READY PERFORMANCE.

SOLUTIONS PRÊTES ET ÉPROVÉES POUR LEURS MISSIONS.



INTRODUCING DE HAVILLAND DEFENCE

A new division of De Havilland Aircraft of Canada specializing in the development and delivery of special mission aircraft solutions.

Special mission aircraft are designed for today's complex defence and security environments. Building on a proud legacy of Canadian aerospace engineering, our aircraft bring unmatched reliability, rugged performance, and adaptability for the missions that matter most.

DHC aircraft have a worldwide reputation for endurance, versatility, and resilience in the most demanding environments. In missionized configurations, these platforms extend their proven strengths into the defence and security domain, providing operators with trusted solutions that excel under the most challenging conditions.

**BUILT IN CANADA.
MADE FOR THE WORLD.**

**CONSTRUIT AU CANADA.
CONÇU POUR LE MONDE.**

DÉCOUVREZ DE HAVILLAND DEFENCE

Une nouvelle division de De Havilland Aircraft of Canada, spécialisée dans le développement et la livraison de solutions d'avions pour missions spéciales.

Les avions pour missions spéciales sont conçus pour répondre aux environnements complexes de défense et de sécurité nationale d'aujourd'hui. S'appuyant sur un riche héritage en aérospatiale canadienne, nos avions offrent une fiabilité inégalée, des performances robustes et une adaptabilité pour les missions les plus critiques.

Les avions DHC jouissent d'une réputation mondiale pour leur endurance, leur polyvalence et leur résilience dans les environnements les plus exigeants. En configuration pour mission spéciales, ces plateformes étendent leurs forces éprouvées au domaine de la défense et de la sécurité, offrant aux opérateurs des solutions fiables pour les conditions les plus exigeantes.



**DE HAVILLAND
DEFENCE**

sales@dehavilland.com

© 2026 - De Havilland Aircraft of Canada Limited. All rights reserved.

SPECIAL MISSION AIRCRAFT | LES AVIONS DE MISSIONS SPÉCIALES

Each aircraft has a proven track record through extensive global operations and is supported by a robust and global support infrastructure. The result of world-class engineering, DHC aircraft perform complex missions and operate in environments where others cannot.

Chaque avion s'est distingué dans des opérations partout dans le monde et bénéficie d'un soutien fiable à l'échelle internationale. Conçus grâce à une ingénierie de calibre exceptionnel, les avions DHC réussissent des missions complexes et volent là où d'autres ne peuvent pas.

DE HAVILLAND
canadair 515



Canadair Waterbomber

Special Mission Version: The world's only purpose-built aerial firefighting aircraft delivering unmatched firefighting and amphibious operational capability.

Bombardier à eau Canadair

Version de mission spéciale: Le seul avion de lutte contre les incendies conçu spécialement au monde, offrant une capacité inégalée de lutte contre les incendies ainsi que des capacités opérationnelles amphibies.



Twin Otter Guardian

Renowned short take-off and landing (STOL) performance, optimized for tactical operations, humanitarian aid, and border security.

Avion à décollage et atterrissage courts (STOL), optimisé pour les opérations tactiques, l'aide humanitaire et la sécurité frontalière.

DASH 8
SPECIAL MISSION



Dash 8 Multi-Mission Aircraft

Configurable for maritime patrol, Intelligence Surveillance & Reconnaissance (ISR), and search & rescue.

Avion multimission Dash 8

Configuré pour la patrouille maritime, la surveillance et reconnaissance (ISR), ainsi que recherches et sauvetage.



Sherpa

A tactical STOL transport aircraft ideal for rapid deployment, logistics resupply, and humanitarian support, with proven performance in challenging conditions.

Un avion de transport tactique STOL, idéal pour le déploiement rapide, le réapprovisionnement logistique et le soutien humanitaire, avec des performances éprouvées dans des conditions difficiles.



DE HAVILLAND
DEFENCE

sales@dehavilland.com

© 2026 - De Havilland Aircraft of Canada Limited. All rights reserved.